
 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson Carlqvist 

Varför tar det så lång tid? 

Den 10 november 2023 överlämnade föreningen Fängelsefritt Trelleborg namnlistor där mer 

än 4 000 personer krävde en folkomröstning angående den tänkta fängelseetableringen. Det 

är snart fyra månader sedan och enligt besked i kommunstyrelsen kommer det att ta 

ytterligare några månader innan frågan kan nå fullmäktige. 

Efter att kommunen mottagit och kontrollerat namnlistorna ska kommunfullmäktige ta 

ställning till om en folkomröstning ska genomföras. Av respekt för dem som samlat in namn 

bör den processen ske skyndsamt. 

Oavsett hur man ställer sig i sakfrågan är det inte rimligt att processen ska ta så lång tid som 

nu i Trelleborg. I Svedala, som genomförde en folkomröstning i fängelsefrågan för några år 

sedan, tog det tre månader från det att namnlistorna lämnades in till beslutet om 

genomförande togs i fullmäktige. Här i Trelleborg kommer det av allt att döma att ta minst 

den dubbla tiden. Det är inte att respektera demokratin. 

 

Anser kommunstyrelsens ordförande att det är rimligt att det tar (minst) sex månader från 

att namnlistor lämnas in, till frågan om en folkomröstning behandlas i kommunfullmäktige? 

Tror kommunstyrelsens ordförande att tilltron till demokratin påverkas av att det tar så lång 

tid innan frågan om folkomröstning når kommunfullmäktige?  
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